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Geachte   en  , beste  , 
 
In het vervolg op onderstaande e‐mail vraag ik graag jullie aandacht voor het volgende.  
 
Op 12 augustus vorig jaar hebben wij een goed, open en transparant gesprek gehad bij jullie op het gemeentehuis. 
Zoals genoegzaam bekend hebben wij een grondpositie op de Banjaard gelegen tussen de N57 en de Vredehofweg 
aansluitend aan het terrein(tje) van het Waterschap. Op basis van de uitgangspunten van de vigerende Kustvisie 
heeft BoschSlabbers Landschapsarchitecten een visie c.q. conceptinrichting opgesteld voor dit oostelijke 
aandachtsgebied inhoudende productie van duinlandschap met daarin verscholen kostendragers. Wij werken zoals 
bekend in deze samen met de Roompot. Het plan van BoschSlabbers Landschapsarchitecten mag rekenen op 
ambtelijke medewerking gelet op de aansluiting op de uitgangspunten van de Kustvisie. 
 
Wij zijn derhalve ook betrokken geweest bij de cessies ter opmaak van de Gebiedsvisie als uitwerking van de 
Kustvisie en dus zogenaamd stakeholder. 
 
Tijdens bovengenoemd gesprek is er nogmaals waardering uitgesproken voor het plan maar ook uitgelegd waarom 
het nog niet het goede moment was om dit project op te nemen in de uitvoeringsparagraaf van de Gebiedsvisie. 
Uiteraard wel blijvend op te nemen als onderdeel van de Kustvisie. Gelet op de goede samenwerking was dit 
verrassend voor ons maar de uitleg zat in het onderstaande. 
 
De redenen waren: 
 

1) Binnen de gemeenteraad en maatschappelijk ontstaat er “lichte weerstand” tegen recreatieve 
uitbreidingen. Gelet op de aanstaande verkiezingen zit er een risico van negatieve besluitvorming in en is 
afgesproken dit project na de verkiezingen verder op te pakken in de uitvoering. Kortom er was en is 
mogelijk een afbreukrisico aanwezig in het zicht van de verkiezingen 

2) Ondanks de enorme landschappelijke kwaliteitsslag die wordt gemaakt bied het plan totaal gezien, los van 
leges en belastingen, geen directe (financiële) voordelen voor de gemeente. 

 
Heel concreet hebben wij afgesproken dat we niet hoeven te wachten op de verkiezingen en ondertussen kunnen 
werken aan een totaalvisie voor het gebied. Tijdens ons gesprek hebben wij meegekregen om ter verkrijging van een 
breder maatschappelijk en politiek draagvlak en ter verkrijging van meer profijt voor de gemeente bijvoorbeeld 
toevoeging van openbaar parkeren een belangrijk aspect is.   heeft in goed overleg met ons 
een zeer premature en nog verder uit te werken totaalvisie gemaakt inclusief ca. 100 openbare parkeerplaatsen en 
waarin ook andere reeds bestaande knelpunten kunnen worden opgelost. 
 
Wij willen samen met   en   dit graag aan tafel met jullie bespreken. Wanneer zou dit kunnen? 
 
Voor nu alvast een goed weekend. 
 
met vriendelijke groet, 

,   

Vastgoedontwikkeling VG‐D  

Dam 39, 4331 GG Middelburg 

 

 










